



Närvarande:	Synnöve Rask	Ordförande, Adjungerad kassör, Hundhall	Anna Levin	Vice ordförande Hemsida, Medlemsblad PR/ Info
	Inger Pettersson	Sekreterare	Tina Writler	Ledamot
	Agneta Holm	Ledamot, Rallylydnad	Eva Berggren	Ledamot
	Gunni Borong	Suppleant, Kök	Robyn Åhlin	Suppleant, Gotlands Hundungdom, Rallylydnad
	Anna Jacobsson Annelie Lien	Agility	Åke Pettersson	Stuga
Anmäلت förhinder:	Marcel Paulsson	Draghund	Pernilla Åhlin	Rallylydnad
	Cecilia Engström	Rasutveckling / Mental	Lotta How	Specialsök
	Mattias Nyman	Tävling, Valberedning	Linda Borg	Utbildning/ HUS

85. Mötets öppnande

Ordförande Synnöve Rask hälsar alla välkomna och öppnade mötet.

86. Val av justerare

Till justerare valdes Eva Berggren.

87. Val av mötessekreterare

Till mötessekreterare valdes Inger Pettersson.

88. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkändes med tillägg övriga frågor p.95 h.

89. Godkännande av föregående protokoll

Föregående protokoll från styrelsemöte 2023-05-03 godkändes och lades till handlingarna.

90. Uppdragslista

Uppdragslistan från 3 maj gicks igenom och uppdaterades.

91. Uppdragslista sekreterare m flera

Aktuella uppdrag gicks igenom och stämdes av.

92. Skrivelser

Inkomna

Ordförandekonferens maj 2023, Eva Sandin deltar
Studiefremjandet - Hundens vecka- Vill ni vara med?
Försäkringsgenomgång



Tack för din ansökan till XL-Hjälpen 2023. Klubben inte nominerade detta år.

Utgående

Inga utgående skrivelser till detta möte.

93.

Ekonomisk rapport och budget

Lokalklubbens adjungerande kassör Synnöve Rask lämnade en rapport över klubbens ekonomi som ser bättre ut i jämförelse med tidigare månader men att det fortfarande ligger minus på kurssidan som beror på att det varit för få kurser i vår som gett inkomst. De ekonomiska rapporterna var utskickade till styrelse och sektorsansvariga den 7 juni. Notera att till styrelsemötet den 2 augusti så kommer inga ekonomiska rapporter att skickas ut och inte heller kommer några av kassörens åtaganden att kunna utföras under perioden 6 juli- 1 augusti då jag tar "semester" från mitt klubbarbete.

94.

Rapporter

- **Agility**

Vi har haft en pay and jump med 24x2 starter, öppen och blåbärsklass.

- **Draghund**

Marcel Paulsson och Eva Sandin har haft ett möte den 31 maj med Ulrika Söderström, ny konsulent. Vi planerar även en träff med hundungdom angående pröva på draghund. Draghund ska eventuellt vara med fritidsbanken och informera om draghund i mitten nu under juni månad. Det planeras att ha ett höstdrag samma inriktning som vårdraget nu i höst. Träningar fortsätter så länge temperaturen tillåter vid VOK- stugan, Svaide- stugan och ibland på andra platser. Är det mindre grupper som vill träna så är Marcel oftast på klubben.

- **Kök**

Inget att rapportera.

- **PR/Info-Hemsida-Medlemsblad**

Fortlöpande arbete med hemsida och sociala media. (Har varit dålig på att uppdatera Insta-kontot dock... Mottar gärna inspiration och idéer!)

Mottar också medlemsinfo från SBK och skickar välkomstmajl.

På hemsidan dyker då och då upp en del fel/buggar som rapporteras centralt och tacksamt tas emot där och tittas på.

Vad gäller hemsidan - och officiella fb-sidan; ett medskick till alla aktiva, ff.a. inom sektorer, att tänka på att det kan vara bra att evenemang och händelser syns även där och inte bara i interna grupper. Skicka info/underlag till undertecknad så lägger jag in så det kommer in på någon sida, kanske som nyhet, eller event i SBK-kalendern samt kan delas därifrån till fb också.

Undersöker möjligheterna att få ut banner och länkar till "Gräsroten" (samarbete Idrottsförbundet med Svenska Spel) på hemsidan. Finns en "sponsorplats" på lokala hemsidan, som jag dock inte kan redigera. Vid förfrågan centralt framkommer att det finns inskrivet i SBK:s centrala styrdokument att inte göra reklam för spel... Man undersöker därför saken vidare vad det innebär för Gräsroten.

- **Rallylydnad**

Vi har köpt in dubbla uppsättning av de nya skyltarna i samtliga klasser. Dessa ska lamineras framöver för att de ska hålla i längden. Vi planerar för en träningstävling den



5/7 från klockan 18. Inbjudan har lagts ut på Facebook. Klubbmästerskap 2023 kommer genomföras 23/9.

- **Rasutveckling/Mental**

MH genomfört 14/5. Totalt åtta hundar beskrevs. Några återbud inkom så inget extra tillfälle behövdes då alla hundar som anmält i tid kunde beredas plats. Nästa MH anordnas 3/9. Distriktet anordnade MT 27–28/5 på klubben. Det var första MT enligt de nya bestämmelserna. Nya MT-banan är nu uppdaterad och godkänd. Likaså är figuranter och testledare uppdaterade och auktoriserade för nya MT.

- **Specialsök**

Åtta ekipage anmälda till prov 3/7, förhoppningen är att det blir fyra ekipage till som anmäler så att provet blir fullt.

Fortsättningskurs planeras till hösten.

- **Stuga**

Gräsklippning fortgår vid behov. Stugansvarig har skänkt en kompressor till klubben, i första hand tänkt att användas till rengöring av gräsklipparen.

- **Tävling**

Inget att rapportera.

- **Utbildning/HUS**

Våra instruktörer bjöds in till samkväm hos Studieförbundet (SF) 22 maj. Det kom 5 instruktörer, det bjöds på gofika och härliga samtal. SF hade förberett lite lek och diskussionsfrågor. En sak som vi konstaterade var att det som drev oss instruktörer var att få lära ut, vidareutvecklas och gemenskap/sammanhållning. Baserat på det senaste så planerade vi direkt in nästa träff som blir den 22 juni. Andra saker som lyftes på träffen hos SF var att svarsfrekvensen varit väldigt låg på våra digitala kursutvärderingar - vi kommer därför från och med nu återigen lämna ut utvärderingar på papper under sista kurstillfället. Det kommer också gå ut digitalt så att alla har möjlighet att svara i lugn och ro. Manuela på SF nämnde också att hon fått till sig att klubben har medlemmar som inte vet om att vi har behov av fler instruktörer. Detta är så klart av högsta prioritet att lösa då vi så klart alltid behöver och vill ha förstärkning i instruktörsgänget!

- **Distriktsmöte**

Har inte varit något möte. Sekreteraren ska mejla distriktets ordförande och sekreterare och fråga efter protokollet från distriktsmötet november 2022 och årsmötesprotollet mars 2023.

- **Valberedningen**

Inget att rapportera.

- **Hundhall**

Anstånd inskickat av ordförande om förlängning av tid till första rekvisition till den 1 oktober, beviljat av Allmänna Arvsfonden den 17 maj.

- **Hundungdom**

Gotlands HU har haft medlemsmöte där vi lyfte fram fördelarna med att vara VBKare i HU-medlemskapet och vi försöker fortsätta informera om det till våra kursare just nu också som går i den pågående nybörjarkursen i agility. Gotlands HU har även haft styrelsemöte. Inköp av material blev bordlagd och kommer tas upp på nästa GHU styrelsemöte.



95.

Övriga frågor

a) **Städ- och fixardagar framöver**

Det behövs nytänkande då det är svårt att få medlemmar att ställa upp när det gäller att ta hand om vår klubbstuga och område ett par gånger om året. Mötet diskuterade olika idéer.

Beslutades att fixardagen i höst kommer att bli lördag 7/10 från kl. 10 och fixardagen på våren 2024 kommer att bli en vardagskväll eventuellt två vid behov. Datum är inte bestämt ännu men troligtvis i maj när det är ljust på kvällarna. Förhoppningsvis ska det kunna locka fler att hjälpa till då helgerna är uppbokade av annat för många under våren.

b) **Nytt vandringspris? Statuter Rune Petterssons minnespris**

Klubben fick erbjudande av Runes dotter Alexandra om att få hämta alla de priser som den nyss avlidne Rune erövat under sina aktiva år som tävlande. Så den 19 maj sammanträdde ordförande och en hel kartong hämtades. De priser som går att återanvända är nu inställda i klubbens tävlingssektariat. Det fanns ett glaspris med ett hundhuvud (schäfer) som förslagsvis kan bli ett nytt vandringspris på klubben.

Beslutades att instifta ett pris som heter Rune Pettersson vandringspris till bästa appellklasshund. Tävlingssektorn tar fram statuter som sen publiceras på klubben hemsida.

c) **Delat inlägg på klubbens FB-sida den 22 maj angående bruksträningsgrupp.**

Initiativtagare är Pether Klintberg, gruppen tränar måndagskvällar på klubben mellan kl. 18-20. I inlägget antyddes det att det var för brukshundar men självklart så är alla välkomna oavsett ras.

Beslutades att träningarna ska genomföras i samarbete med Studieförbundet. Eva Berggren tar kontakt med Pether för att informera om detta och om han vill vara ansvarig för aktiviteterna så bör/ska han genomgå en Grundläggande Cirkelledarutbildning vid Studieförbundet.

d) **Medlemsmöte 5 oktober**

Åke Hedhammar är inbjuden och tackat ja till att hålla ett föredrag/samtal om "Samtal om likheter och skillnader mellan sjukdomar och skador hos hund och människa och vad vi kan lära oss av det. Då Åke är på ön då så kommer det inte kosta klubben något förutom en tackpresent.

Beslutades att flytta medlemsmötet från 6 september till 5 oktober med början kl.18:30. Sekreteraren mejlar ut uppdaterad mötesplan till styrelse/sektorer och ser till att den nya listan kommer upp på anslagstavlan i stugan.

e) **Studieförbundet, Hundens vecka – Vill ni vara med?**

Vid vårt styrelsemöte igår kom vi fram till att vi är intresserade av att delta med några arrangemang den 11 september kl. 18.00 och utsåg igår några ansvariga som blir ansvariga över kontakten mellan oss och Studieförbundet. Eventuellt så kommer även någon form av rallylydnadsverksamhet också att genomföras, där kommer i såna fall Agneta Holm meddela SF om det.



Beslutades att: Ordförande meddelar SF om att de ansvariga blir Anna Jacobsson och Anneli Lien, Agility. Pether Klintberg, IGP/Bruks, här var det okey enligt Eva Berggren och Gunni Borong som sitter i styrelsen att sätta upp honom som ansvarig kontaktperson.

f) Försäkringsgenomgång

Per Malmquist Länsförsäkringar och stugansvarig hade den 22 maj en genomgång av klubbens försäkringar vad gäller klubbstuga och förrådsbyggnader. Gräsklipparen klassas som ett fordon och behöver en egen försäkring och containern med inventarier är i nuläget oförsäkrad.

Beslutades att försäkra gräsklippare och containern med inventarier av en kostnad av drygt 1100 kronor per år. Ordförande kontaktar LF för att lägga till de försäkringar som klubben behöver. Efter att Hundungdom köpt in nya hinder agilityhinder så kollar Robyn Åhlin om vad som gäller med att försäkra dessa samt klubben egna hinder.

g) Förslag på statuter för rallylydnad

Robyn Åhlin la fram ett förslag på statuter som sektorn arbetat fram.

Beslutades att förslaget behöver revideras och tas upp på nytt vid styrelsemötet i augusti för beslut.

h) Inköp av agilityhinder

Agilitysektorn tog upp frågan om inköp av nya hinder som var med i deras budgetförslag för 2023. Tillförordnad kassör informerade att många av sektorens budgetförslag fick strykas vid vårt budgetmöte i januari. Och bland annat agilityns förslag på hinderinköp eftersom dessa inköp skulle belasta klubbens ekonomi allt för mycket. För att kunna göra dessa inköp så behövs intäkterna ökas i sektorn, exempelvis från kursverksamhet. Nu kommer troligtvis en del av hinderparken ändå att uppdateras då Hundungdom kommer att köpa in en del nya hinder som kommer att förvaras och kunna nyttjas på klubben. Här är det bra om en dialog förs mellan sektorn och HU.

96. **Nästa möte**
Styrelsemöte 2/8 kl. 19:00

97. **Mötets avslutning**
Ordförande Synnöve Rask önskade alla en skön sommar, tackade alla för visat intresse och avslutade mötet. Ett extra tack till Eva för goda smörgåsar.

Vid protokollet

Justerare

Justerare

Inger Pettersson
Mötessekreterare

Synnöve Rask
Ordförande

Eva Berggren
Ledamot

Signerat dokument

via <https://min.ebox.nu>



Styrelse mötesprotokoll VBK 230607

Signerad text:

Jag har läst och förstår innehållet i PDF-filen (1) och samtycker och godkänner allt som avtalas däri, som om jag skrivit under en fysisk utskrift av PDF-filen (1):

(1) Avser PDF-fil enligt följande

Namn: Protokoll Styrelsemöte nr 7 230607.pdf

Storlek: 271837 byte

Hashvärde SHA256:

17e113bbe612189c2a06111cd6d0611c4e03e8379bd27ffebfd3fa038aa619b8

*Originalfilen och signaturerna är bifogade som bilagor till denna PDF.
För att öppna bilagorna kan en dedikerad PDF-läsare krävas.*

Signerat av 3:

EVA BERGGREN

Signerat med BankID 2023-06-14 20:43 Ref: e83b5970-1316-42b5-84cb-74febef78ca0

SYNNÖVE RASK

Signerat med BankID 2023-06-14 13:07 Ref: 0e90d575-a476-4196-b28b-7a3cdfeda25f

INGER PETTERSSON

Signerat med BankID 2023-06-14 12:40 Ref: 177696d6-599e-4446-9949-62194141c2ea